

**19 فبراير 2024**

تحية طيبة وبعد،،،

**الموضوع: قرارات مجلس الإدارة**

إعتمد مجلس إدارة شركة المها لتسويق المنتجات النفطية ش.م.ع.ع في اجتماعه المنعقد بتاريخ 18 فبراير 2024، البيانات المالية المدققة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2023. ملخص النتائج النهائية كما يلي:

نسبة الزيادة	2022	2023		
0.2%	492,731	<b>493,810</b>	ألف ر.ع	الإيرادات
33%	4,949	<b>6,578</b>	ألف ر.ع	إيرادات أخرى
1%	(491,488)	<b>(494,075)</b>	ألف ر.ع	تكاليف المبيعات والمصاريف التشغيلية
2%	6,192	<b>6,313</b>	ألف ر.ع	صافي الأرباح بعد خصم الضريبة
2%	0.090	<b>0.091</b>	ر.ع	العائد على السهم

وقد اقترح مجلس الإدارة توزيع أرباح على المساهمين بواقع 90 بيسة للسهم الواحد (90% من رأس المال المدفوع) عن السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2023 وذلك بقيمة 6,210,000 ريال عُمانِي ( ستة ملايين ومائتان وعشرة آلاف ريال عُمانِي) وهو ما يخضع لموافقة المساهمين في الجمعية العامة العادية السنوية التي سوف تعقد بتاريخ 26 مارس 2024.

**19-February-2024**

After Compliments,

**Sub: Resolutions of the Board of Directors**

The Board of Directors of Al Maha Petroleum Products Marketing Co. SAOG, has met on 18 Feb 2024 and approved the audited financial statements for the year ended 31 December 2023.

The summary of the final results are as below:

		2023	2022	Increase
Revenue	RO'000	<b>493,810</b>	492,731	0.2%
Other income	RO'000	<b>6,578</b>	4,949	33%
Cost of sales & operating expenses	RO'000	<b>(494,075)</b>	(491,488)	1%
Net profit after tax	RO'000	<b>6,313</b>	6,192	2%
Basic earnings per Share	RO	<b>0.091</b>	0.090	2%

**Further, the Board of Directors has proposed a cash dividend of Baisa 90 per share ( 90% of paid up share capital ) for the year ended 31 December 2023, amounting to RO 6,210,000 (Rial Omani Six million two hundred ten thousand only) which is subject to the approval of the shareholders at the Annual General Meeting to be held on 26 March 2024.**



**Eng. Hamed Salim Al Maghdri**  
**Chief Executive Officer**

**المهندس / حمد بن سالم المغدري**  
**الرئيس التنفيذي**